
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 30. juni 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 978
På spørgsmål fra Mattias Tesfaye under samrådet den 23. juni 2017 om der
var nogen i embedsværket, der orienterede ministeren om, at der ikke blev
administreret i henhold til lovgivningen og internationale konventioner i perio-
den fra den 10. februar 2016 indtil den 28. april 2016 svarede ministeren ”Ja
det er korrekt. Det jeg blev orienteret om det var, at der skete individuelle vur-
deringen. Men spørgsmålet omkring partshøringer det blev jeg ikke orienteret
om før end efter det rent faktisk var blevet ændret”. Kan ministeren oplyse,
om ministeriets embedsmænd er enig i ministerens svar på samrådet? Er det
korrekt forstået, at der selvom der kom brev fra Røde Kors den 3. marts 2016,
fra Institut for Menneskerettigheder den 22. marts 2016, at der blev klaget til
Ombudsmanden den 14. marts 2016 og Ombudsmanden gik ind i sagen den
21. marts 2016, så var der ingen, der orienterede ministeren om, at loven blev
brudt i den her periode?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL), Mattias
Tesfaye (S), Sofie Carsten Nielsen (RV), Josephine Fock (ALT) og Holger K.
Nielsen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk, Mattias.Tesfaye@ft.dk, Sofie.Carsten.Nielsen@ft.dk, Josephi-
ne.Fock@ft.dk, Holger.Nielsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen
formand
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